

## Styrelsemöte 20180913 torsdag

Tid: 18:00

Plats: Myran Obos kontor

### DAGORDNING

Närvarande: Tobias Jönberg, Pernilla Berglund, Ida Nilsson, Cecilia Malmqvist Tanja Gustavsson Lars Nilsson Pernilla Lundblad

#### 13:1 Mötet öppnas

#### 13:2 Val av justerare för mötet

Tanja Gustavsson och Cecilia Malmqvist

#### 13:3 Godkännande av dagordning

#### 13:4 Föregående mötesprotokoll

Hur gör vi för att locka folk till att vilja hjälpa till?

#### 13:5 Ekonomisk Rapport

Lalle berättar om vår ekonomi. Ekonomin ser totalt bra ut. Påbörjat nästa års budget. Preliminärt Karl-Oskar omsättning 671 000kr, 420 000 kr i utgifter, netto 240 000kr, delas sen på hälften till Lammhult

#### 13:6 Höstmöte

4/10

Dagordning skickas ut omgående.

Nya medlemsavgifter från förbundet. 25 kr höjning från 1/1 2019

375kr/senior

275kr/ junior

900kr/ familj

Priset på anläggningskortet ligger kvar även nästa år.

Verksamhetsplan ska vara klar innan 20/9 skickas till Ida.

#### 13:7 Möte om inkommen skrivelse

Tobias har haft möte med den grupp som skickat in skrivelser ang. uppsägning av hyresgästen i södra stallet. De ville få svar på de frågor de ställt i deras tidigare skrivelse. Se bif. minnesanteckningar från det mötet.

Vi gör en handlingsplan på förloppet hur vi gör om regler bryts.

Vi har en stående punkt på styrelsemöte där vi stämmer av läget i privatstallarna.

Vi ska bli bättre på att informera när det händer något på anläggningen.

Ridsport alliansen är kallade till möte med kultur och fritid, ang. media uppvaktningen.

#### 13:8 Inkomna skrivelser,

Inga inkomna skrivelser.

#### 10 Bidragsansökan

LOK-stödet har kommit.

Ansökan på investeringsbidrag ska vara inne senast 1/10.

Pengar kommit från två olika idrottslyft.

Vi har fått ryttarutveckling nivå 1 30 000: -

Kul att tävla 20 000: -

#### 11 Personalsituation

Fortfarande 50 % kort med personal. Ny ansökan är ska nu läggas ut. Tillträde senast 1/1 19.

## **12 Rapport från ridskoleverksamheten, kommittéer, grupper och sektioner**

**Ridskoleverksamheten.** Vi har bra beläggning i grupperna, vi har mer kapacitet med hästarna, men saknar personal. Hästbehov. Två hästar har lämnat till de evigt gröna ängarna. Vi har även köpt en ny häst som heter Pelle. Mycket nöjda med det köpet Akira ska hem till sin ägare och vi behöver hitta en ersättare.

**Byggsektionen,** Paragraf 16 tillstånd är klart.

Pass ska finnas på anläggningen. Anmärkning! Pernilla kollar på lösning av eventuella värdeskåp som vi sätter i sadelkammaren i respektive stall. Hur ofta kollas vattenkoppornas vattenflöde? Anmärkning!

Jobbar på en lösning hur vi ska göra med det.

Stängsel och el uppdaterad ska gås igenom grundligt. Lalle har ansvaret.

Vi arbetar för en lösning där uppstallad har ansvaret över städdagen. Som ansvarig menas att man har koll på att saker från listan blir gjorda och att man fördelar ut detta på bästa sätt. Pernilla har en lista som vi ska försöka beta av. Byggbodarna som är de nya tilltänkta domartornen fixas med i vinter. De ska vara klara till tävlingarna i vår. Tobias fixar fram skyltar till ridbanan med en påminnelse om att mocka efter sig.

**Arenasektionen.** Möte igår 12/9 med alliansen.

Bra möte. Målet är 4 möten/år

Tobias läser upp minnesanteckningar.

Information kommer löpande allt eftersom som det händer något nytt.

**Hemsidan.** Vi fixar dit en länk på hemsidan. *Styrelsen informera.* Där delar vi information löpande om vad som händer på anläggningen. T.ex. Arbetet kring de nya bodarna som ska bli domartorn.

**Sponsringsgruppen** 17000 över budget. Bra jobbat!

**Tävlingskommittén.** Alla tävlingar till nästa år är sedan innan ansökta.

Vi jobbar på en lösning där alla lagryttare har en gemensam träningshelg. Detta för att skapa en bättre gemenskap lagryttare emellan.

Vi gör en hinderförteckning så vi enkelt ska kunna veta vad som hör till varje hinder. Vi passar även på att städa upp och ta bort hinder vi inte använder. Detta ansvar ligger på Ida, men hon behöver hjälp.

**Kafeteria/Trivselkommittén** Vi måste hitta en lösning på fiket. Vi lägger ut på stall sidorna imorgon om det kan finnas någon som vill hjälpa till. Det är mycket uppskattat och vi har en bra försäljning.

Vi kontaktar Nina Fyrman ang. WE tävlingen.

**Ungdomssektionen** De har haft en ponnyridning och så har de varit på Boda Borg

## **13. Övriga frågor/sammanträdesagenda**

Ryttargatan. 17/11 Nej från Fortnox,

Vi kör det på Elite precis som förra året. Det kommer bli kanon. 220 biljetter att sälja.

Vi bildar en funktionärssektion. Vi fördelar ut arbetet i början av året. Ansvaret ligger på en själv om man måste byta passet. Vi pratar med Kristina Hedenfalk om hon vill hjälpa oss ta fram ett förslag på fördelning, då hon redan idag är väldigt insatt i en annan förening som kräver medlemsuppdrag.

Vi byter ut vår timlista mot en där man själv måste ansvara för att få påskrift efter arbetet.

Intresse av föreningskläder?

Pernilla har varit i kontakt med Hööks.

De har haft ett möte och de är intresserade av att vara med och sponsra. Skolhästarna har fått nya schabrak och ridlärarna ett par ridbyxor.  
Nästa möte blir 4/10 Höstmöte.

#### **14 Avsluta mötet**